
Zápis z 2. jednání komise životního prostředí ze dne 27.02.2023 

Přítomni: Michal Hošek, Radim Špaček, Jarmila Rysplerová, Jiří Hašek, Marcela Šášinková Tomáš 

Zděblo, Josef Votava,  

Omluveni: Ing. Martin Štifter, Aleš Jeřábek 

Neomluven: 

Tajemník KŽP: Ing. Pavel Flener  

Hosté: Mgr. Zuzana Šrůmová, Ing. Zuzana Richterova 

Zahájení jednání: 18:05 

Konec jednání: 20:35 

 

 

 

 

 

1. Informace od p. Mgr Šrůmové 

 Paní Mgr. Šrůmová informovala členy komise životního prostředí o situaci kolem 

zeleně v průběhu měsíce února. Probíhá kácení v lokalitě Svojsíkovy sady, dále 

bude probíhat kácení rizikových stromů v lokalitě u Šraněk. Proběhla kontrola 

nově vysazené aleje v lokalitě U Váhy, kontrolu provedla paní Frolíková z AOPK.  

 Dojde ke kácení rizikových stromů v ulici Kostelní, zde proběhne rekonstrukce 

celé ulice v měsíci dubnu/květnu 2023. Dále proběhlá schůzka s městským 

architektem. Na schůzce bylo domluveno, že městský mobiliář bude nakupován 

postupně od společnosti MMCité. Došlo k nákupu nového stojanu na kolo. Nový 

stojan na kolo bude umístěn u pojišťovny Kooperativa. Spolek Žalovské 

čarodějnice bude vysazovat vánoční strom na pozemku pana Mullera. Lokalita u 

Domácích potřeb na Žalove. Součástí nově vysazeného stromu bude instalace 

dřevěného betlému (Vánoce 2023).  

2. Rozvoj zeleně 

 Tomáš Zděblo, informoval komisi životního prostředí o snaze vytvořit metodickou 

koncepci rozvoje zeleně  

 Komise se shodla na potřebě prověřit možnosti grantů určených přímo na studii 

sídelní zelně a studii adaptace městské zeleně na klimatickou změnu 

 Pro řešení péče o plochy, které nejsou v majetku města by bylo vhodné, aby 

město jednalo s majiteli (Žirovnického zahrada, Tiché údolí p. Rosol). 

 Mgr. Zuzana Šrůmová si dala za úkol prověřit možnosti převzetí hotového 

manuálu zeleně od IPR z hlediska použitelnosti v podmínkách našeho města a 

z hlediska možnosti jeho získání. 

3. Adopce městské zeleně 

 Místostarostka paní Šrůmová seznámila komisi životního prostředí s podmínkami 

a pravidly adopce městské zeleně. Snaha usměrnit výsadbu zeleně ve městě. 

Odbor životního prostředí vytipuje plochy, kde dělat nové výsadby. Tomáš Zděblo 

informoval komisi životního prostředí o tom, že některé plochy bude z adopce 

zeleně vyjmuté (park Tyršovo nám, Školní nám. Jana Palacha atd). Bude 

vypracovaná smlouva s městkou právničkou na adopci městské zeleně.  

4. Potok v Potokách  

 Pan Votava informoval komisi životního prostředí o stavu koryta potoka v ulici 

Potoky. K výše uvedenému tématu se vyjádřilo několik členů komise životního 



prostředí. Bylo konstatováno, že koryto potoka je ve velmi špatném stavu. Dále 

zde byla zdůrazněna nutná ochrana Mloka skvrnitého. Především v letních 

měsících, seč trávy ohrožuje mloky.  

 Je třeba přizpůsobit techniku seče a výřezů dřevin v korytě potoka potřebám 

ochrany přírody, proto členové komise navrhli, aby byly tyto činnosti zajištěny 

odborně způsobilým dodavatelem, a ne technickými službami města Roztoky. 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Flener                                         Ověřil: Tomáš Zděblo 


